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MĚSTSKÁ ČÁST PRAHA 21  
ÚŘAD MĚSTSKÉ ČÁSTI 
KOMISE VZDĚLÁVÁNÍ A VÝCHOVY 
STAROKLÁNOVICKÁ 260, 190 16  PRAHA 9, TEL.: 281 012 911, FAX: 281 971 531, PODATELNA@PRAHA21.CZ 

VÁŠ DOPIS ČJ:   

ZE DNE:  

NAŠE ČJ.: UMCP21/05592/2022 

SPIS. ZN.:  

VYŘIZUJE: Ing. Jana Piknová 

TEL.: 281012930 

E-MAIL: jana.piknova@praha21.cz 

DATUM: 13.04.2022  

 

Zápis ze 14. jednání KVV ze dne 11.4.2022 

Vzato na vědomí Radou městské části Praha 21 usnesením RMČ97/1516/22 ze dne 

3.5.2022. 

 

Datum konání: 11.4.2022, čas konání 17:00 – 19:15 hod. v prostorách školního klubu 

MZŠ Polesná  

Účastníci jednání: Bc. Markéta Slavíková, Ing. Kristýna Kopecká, Ing. Lucie Ponicová, Mgr. 

Lucie Doležalová, Ing. Miroslav Střihavka, Mgr. Yvona Trčalová, Helena Kuprová, Mgr. 

Martina Kubová, Mgr. Iveta Průšová, Ing. Vladimíra Skutilová 

Hosté: Mgr. Libor Skala, Mgr. Simona Plašilová, Milan Samec, Helena Gryčová Dis, Ing. 

Šárka Zátková 

Program jednání:  

1. Detašované pracoviště MŠ Sedmikráska v Hulické 

2. Koncepce školství (info podá Ing. Kopecká) 

3. Investiční akce: Budova MŠ Sluníčko, 3. patro v MZŠ Polesné 

4. Adaptační skupiny 

5. Zápisy do MŠ a ZŠ s ohledem na integraci ukrajinských uprchlíků 

6. Diskuse 

Předsedkyně komise Bc. Slavíková přivítala po delší době všechny členy komise a 

přítomné pozvané hosty. Do programu jednání byl zahrnut nově aktuální bod k zápisům 

do MŠ a ZŠ s ohledem na integraci ukrajinských uprchlíků. Program byl odsouhlasen. 

Ad bod 5) Zápisy do MŠ a ZŠ s ohledem na integraci ukrajinských uprchlíků. Vzhledem 

k přítomnosti Mgr. Plašilové a Mgr. Skaly byl tento bod předložen k projednání jako 
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první. Termíny pro 1. zápis je již znám a netýká se dětí ukrajinských uprchlíků. Dále bylo 

sděleno, že je stanoveno období  od 1.6.- 15.7.,  pro zápis   dětí/žáků cizinců speciálně 

pro ukrajinské děti. Doporučeno bylo zvolit dřívější termín, aby byla data o počtech 

k dispozici co nejdříve. V úvodu se otevřela diskuse k tomuto bodu, jak řešit 

pravděpodobné nutné navýšení počtu dětí ve třídách s ohledem na povinnost přijmout 

do školky předškoláky ze skupiny ukrajinských uprchlíků. Pí Piknová informovala o 

zpracované tabulce s počty rejstříkové kapacity školek a skutečnými počty dětí 

v jednotlivých školkách a třídách a rozdílem v těchto číslech. K 11.4.2022 bylo v Újezdu 

nad Lesy registrováno celkem 16 ukrajinských dětí ve věku 3 – 6 let. Tudíž z toho vyplývá, 

že počet dětí školkového věku není zatím nijak vysoký. Jedním z návrhů pí Kubové bylo, 

jak ponechat počty dětí na stávajících číslech ve třídách a nenavyšovat zřizovatelem 

počet dětí na třídu až do 28 dětí, najít prostory pro samostatné detašované pracoviště 

některé školky s provozem do 31.3.2023 a prověřit možnosti. Bylo dále řečeno, že by 

v tomto případě nebyl dosažen cíl plné integrace ukrajinských dětí mezi české děti a toto 

tedy nebude asi možné. Bude prověřeno odborem školství. Škola informovala, že 

postupně začíná s integrací dětí do jednotlivých tříd s přihlédnutím k již docházejícím 

ukrajinským dětem ve třídách, aby byla rychlejší integrace. Škola plánuje opět otevřít 

nultý ročník, počet zájemců není zatím znám. Počet dětí školního věku je v MČ Praha 21 

k 11.4.2022 64 dětí, na což by měla kapacita školy dle předpokládaného počtu dětí 

odcházejících ze školy a přicházejících do prvního ročníku stačit. Na konci tohoto bodu 

bylo konstatováno, že se s dalším postupem vyčká na počet podaných přihlášek 

v termínu zápisu č. 1a současně příspěvkové organizace stanoví a zveřejní termín 2. 

zápisu pro děti uprchlíků.  

Ad bod 1) Informace k prodloužení nájmu prostor detašovaného pracoviště MŠ 

Sedmikráska v Hulické ulici. K 30.6.2022 končí dvouleté období pronájmu a je třeba 

v případě zájmu nájem prodloužit. Bylo konstatováno, že s ohledem na současnou 

situaci s uprchlickou krizí je pronájem těchto prostor nezbytný. 

Usnesení KVV: KVV souhlasí s pronájmem prostor pro detašované pracoviště MŠ 

Sedmikráska v Hulické ulici na další dva roky i s případným navýšením až o 3.000,- 

Kč měsíčně.  Pro 10 - proti 0 – zdržel se 0. Usnesení bylo přijato.  

Ad bod 2) Koncepce školství – RMČ na svém jednání 22.2.2022 jmenovala složení 

pracovní skupiny pro sestavení Koncepce školství v MČ Praha 21. (Členy jsou starosta, 

Ing. Kopecká, pí Gryčová, Mgr. Kubová, Mgr. Hegyiová, Mgr. Doležalová, pí Pikorová a 

metodicky skupinu vede a zpracovává výstupy Ing. Černá.) Proběhlo již první jednání a 

nyní dochází ke sběru informací potřebných pro koncepci. Mgr. Doležalová požádala o 

zahrnutí i volnočasových aktivit do koncepce a dotázala se, jak se plánuje zapojení 

veřejnosti. To však z časových důvodů již není realizovatelné. Byl vznesen i dotaz na 

možnost prodloužení termínu na zpracování. Vzhledem k termínové smlouvě paní Černé 

by prodloužení nebylo vhodné. Návrh – na příští jednání přizvat metodičku koncepce 

Ing. Černou, aby informovala o postupu. Ing. Střihavka navrhl vytvořit zúžený dokument, 

kde by se veřejnost k jednotlivým bodům koncepce mohla vyjádřit např. k SŠ, ZUŠ .... a 

současně se seznámila s tím, co chce městská část do budoucna a tento dotazníkový 

dokument prezentovat na webu městské části, školy, školek a facebooku.  
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Ad bod 3)   Investiční akce – pí Kopecká informovala o rozpracovaných investičních 

akcích a opravách a o plánovaných akcích. Výstavba Budovy MŠ Sluníčko pokračuje dle 

plánu. Dokončení by mělo být v červnu 2022. Třetí patro budovy MZŠ Polesná bude 

během léta rekonstruováno dle projektu na prostory vyhovující Montessori výuce, kde 

by od září 2022 měly být umístěny 4 třídy s Montessori prvky. Byl dokončen projekt na 

vybudování nové lezecké stěny v tělocvičně MZŠ Polesná, jelikož původní stěna již 

nevyhovovala.  Během letních prázdnin proběhne oprava elektroinstalace v Budově MŠ 

Sedmikráska z dotace HMP.  

Ad bod 4) Adaptační skupiny – Mgr. Plašilová informovala o adaptační skupině v MŠ 

Sluníčku, kde je zapsáno 14 dětí, průměrně dochází cca 10 dětí. Skupina bude v provozu 

do 30.6.2022. MČ Praha 21 financuje obědy dětí této skupiny včetně personálních 

nákladů na zajištění dozoru.  V MZŠ Polesná se daří postupně děti z adaptační skupiny 

ve škole integrovat do běžných tříd, počet dětí je proměnlivý, některé děti docházejí 

občas a kombinují s online výukou z Ukrajiny. Náklady na provoz i této skupiny hradí MČ 

Praha 21.  Třetí adaptační skupina je otevřena v DDM v budově Level, tato je zcela 

organizována DDM bez finanční spoluúčasti MČ Praha 21. 

Ad bod 6) Diskuse – MŠMT nově vyhlásila výzvy na financování adaptačních skupin 

formou zjednodušeného vykazování tzv. šablon. Podmínkou úhrady nákladů je zajištění 

rodilého mluvčího či s jazykovou úrovní češtiny na úrovni B2 do každé adaptační 

skupiny. Ing. Trčalová nabízí spolupráci, je tedy možné ji oslovit. Bude dále diskutováno 

na jednání školy a městské části. 

Pí  Trčalová také upozornila, že MHMP vypsal dotaci na spolufinancování nákladů na 

kvalifikované trenéry do škol. Odbor školství nastuduje podmínky a zjistí zájem školy o 

tuto dotaci.  

Další termín jednání KVV je naplánován na 18.5.2022. 

 

Zapsala: Ing. Jana Piknová 

Odsouhlasila: Bc. Markéta Slavíková 

 

 

 


